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Protokół nr LXIII/2022 

LXIII Sesja w dniu 7 listopada 2022  

Obrady rozpoczęto 7 listopada 2022 o godz. 16.00, a zakończono o godz. 17.00 tego samego dnia. 

Ustawowy skład Rady 21 radnych, obecnych 20 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do 

protokołu. 

 

Nieobecny : 

- Radny Czesław Ćwik 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

• Burmistrz Miasta  - Ryszard Niedziółka 

• Skarbnik Miasta –Kamila Wybraniec 

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

 

Ad. pkt 1.  

Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina otworzył obrady LXIII sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art.20 ust.3 ustawy o samorządzie gminnym, na podstawie wniosku 

Burmistrza Miasta. Przewodniczący powitał zebranych. Poinformował, że obsługę prawną zapewnia 

Mecenas Agnieszka Jakubowska,  a protokólantem jest Irena  Małachowska. 

Ad. pkt 2 

Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

Radny Zbigniew Nowak wniósł o rozszerzenie porządku obrad o przedstawienie przez Burmistrza 

Miasta informacji w sprawie  realizacji inwestycji budowa ul. Ogrodowej. 

Burmistrz Miasta powiedział, że nie jest przygotowany, natomiast w pkt. 5 porządku obrad przedstawi 

taką informację bez zmieniania porządku. 

Następnie przystąpiono do realizacji poniższego porządku obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

3.1. zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033. 

3.2. zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022.   

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

6. Zamknięcie LXIII  sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Ad. pkt 3.  

Podjęcie uchwały: 

3.1 

Przewodniczący rady poinformowała radnych, że  komisje stałe rady  opiniowały pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Uwag nie wniesiono i Przewodniczący przeszedł do głownia uchwały.  
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie 
uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033  
w głosowaniu imiennym: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” – została 
podjęta. 
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Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 3 do protokołu 
3.2 
Przewodniczący rady poinformowała radnych, że  komisje stałe rady  opiniowały pozytywnie 
przedmiotowy projekt uchwały. 
Uwag nie wniesiono i Przewodniczący przeszedł do głownia uchwały.  
Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok w głosowaniu imiennym: 19 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” – została podjęta. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 4 do protokołu 

Ad. pkt 4.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie wnieśli interpelacji i zapytań. 

Ad. pkt 5.  
Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Radny Jan Mickiewicz poinformował radę, że Klub Radnych „Prawa i Sprawiedliwości” ustalił nowe 
prezydium. Przewodniczącym został Jan Mickiewicz, a sekretarzem Tomasz Komorowski. 

Radna Marzena Gajek przedstawiła swoje oświadczenie i powiedziała…spotykam się, nadal 

z  zarzutami o moim nielojalnym zachowaniu wobec klubu AS…dlatego  zmuszona jestem do 

wydania oświadczenia. W życiu rodzinnym i zawodowym, kieruje mną zasada zbudowana na: 

zaufaniu, lojalności, prawdzie i uczciwości. Podobnego fundamentu społecznego oczekuję od 

otoczenia. Klub czy koalicja powinny podążać solidarnie w jednym kierunku, a regułą jest by 

zasady te obowiązywały wszystkich obecnych. Oświadczam, że jako radna z ramienia AS 

doświadczyłam łamania powyższych reguł ze strony członków Klubu. Nie widzę tam 

lojalności, uczciwości, a najmniej szacunku do innych osób, w tym  do mojej osoby, a teraz 

prawdy. W radzie miejskiej  z ramienia AS funkcje pełniło pięciu jego członków, nie mniej 

ważne, strategiczne spotkania odbywały bez mojego udziału. Mimo podjętych z mojej strony 

prób ustalenia przyczyny, początkowo nie udało mi się ustalić - dlaczego nie jestem 

adresatem tych spotkań? Brak wsparcia ze strony kolegów potwierdzał tylko przyzwolenie na 

traktowanie mnie w nierówny, daleki od solidarnego sposób. W obliczu wysoce niewygodnej 

dla AS sytuacji mojego zdeterminowania - otrzymałam odpowiedź. Moja nieobecność, to 

działanie zamierzone, a  spotkania były dedykowane  cyt. "dla kluczowych graczy, osób które 

tworzyły klub". Ja, mimo czynnego uczestnictwa w nim, taką osobą nie byłam, co zostało mi 

jasno zakomunikowane… straciłam zaufanie do członków klubu. Inaczej wyobrażam  

sobie pracę w samorządzie, uważam, że właściwie wykonam ją jako radna 

niezależna. Zachowania  ASu wydały mi się nie etyczne, dalekie od uczciwych i sprzeczne  

z funkcją społeczną pełniona przez członków klubu. Podjęłam suwerenną,  słuszna z moimi 

zasadami,  decyzję o odejściu z klubu AS, zdając sobie sprawę z idących konsekwencji, 

sugerujących o mojej rzekomej zdradzie i rzekomym braku lojalności. W lipcu nie widziałam 

potrzeby wyjaśniania tej sytuacji, która była i jest zarówno dla mnie jak i dla klubu bardzo 

niekomfortowa i bolesna. Niestety, mimo upływu czasu, nadal doświadczam  zachowań, które 

nie maja nic wspólnego z kulturą oraz spotykam się  z ostrą krytyką mojej osoby, przez 

członków Klubu AS… nawołuje do zaprzestania dalszego pomawiania mnie przez członków 

Klubu Aktywny Samorząd.  

Radny Daniel Sapiński zgłosił swoją uwagę dotyczącą Budżetu Obywatelskiego. Do budżetu 

zgłoszono 10  zadań, z czego 3 dotyczą szkół….W ocenie radnego dyrektorzy szkół mają 

większe możliwości niż mieszkańcy. Szkoły jako jednostki Gminy Miejskiej Kętrzyn mają 

możliwość zgłaszania tego typu potrzeb do planów budżetowych na kolejny rok. Przy tych 

trzech projektach inne mają bardzo małe szanse na wybranie. Są to potrzebne inwestycje, ale 

czy w Budżecie Obywatelskim jest na to miejsce. Oczekiwałby od zespołu kwalifikacyjnego 

aby takie rzeczy wychwytywać.  

Radny Dariusz Duczek  stwierdził, że radny Daniel Sapiński z założenia wykreśla inicjatywy, 

które wynikają z potrzeb. Gdyśmy patrzyli w taki sposób, to żadna ulica nie zostałaby 
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wykonana, bo to też jest sprawa miasta. Zaleca i prosi o głosowanie na inicjatywy związane 

ze szkołą. 

Radna Marzena Gajek wniosła o udzielenie informacji, czy miasto łączy się w inicjatywę 

sprzedaży i zakupu węgla. 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka w sprawie sprzedaży węgla powiedział…jesteśmy 

zarejestrowani jako samorząd do zakupu węgla. Na internetowej stronie miasta i facebooku  

pojawi się informacja jaka jest procedura, krok po kroku, bo zaczyna się od wniosku, który 

trzeba złożyć w MOPS-się, trzeba mieć potwierdzenie, a kończy się na odebraniu węgla ze 

Spółki „Komec”. Procedura jest następująca, miasto będzie podpisywało umowę z jednym 

głównym dostawcą, prawdopodobnie będzie to Braniewo i prawdopodobnie…zostanie 

podpisana umowa ze spółką „Komec” do obsługi sprzedaży. Trzeba pamiętać, że ustawa 

wprowadza takie reguły, że my kupujemy węgiel jako samorząd, natomiast mieszkańcy płacą 

nam za węgiel…cena brutto nie może być wyższa niż 1,5 tyś. zł na bramie u odbiorcy, 

natomiast cena brutto u nas dla mieszkańców nie może być wyższa niż 2 tyś. zł.,, Dzisiaj po 

krótkich szacunkach mówimy, że to może być poniżej 2 tyś. zł. Jest jeden problem…jak 

szacowaliśmy z wartości dotacji, które odebrali mieszkańcy to powinniśmy zamówić ponad 

tysiąc ton, ok 1300 – 1400 ton, a w tej chwili ze zgłoszeń i komunikacji z mieszkańcami 

wyszło, że mieszkańcy potrzebują ok 300…w związku z tym będziemy postępować ostrożnie, 

żeby z tym węglem nie zostać…jeśli chodzi o Budżet Obywatelski, to ja bym prosił trochę 

wystudzić emocje, ja nie wiem jak będzie za miesiąc, dwa jak będziemy stwarzać 

budżet…budżet przyszłoroczny będzie bardzo trudny, nie wiem jak wyjdzie z Budżetem 

Obywatelskim, mam nadzieję, że nie będziemy musieli go zatrzymać. Odnośnie 

Ogrodowej…w marcu została podpisana umowa na Ogrodową w formule zaprojektuj  

i wykonaj. W tej chwili jesteśmy na etapie odbierania dokumentacji…proces przygotowania 

dokumentacji zakłóciły sprawy zwiane z zapewnieniem dostaw wody Orlenowi..,. okazało 

się, że potrzeby  zgłoszone przez Orlen wymagają zmiany specyfikacji. Są zaplanowane 

spotkania w najbliższym czasie, będziemy mieli w tym tygodniu odpowiedź na pytanie - w 

jakiej specyfikacji uzgodnimy to z wykonawcą, jest wielce prawdopodobne, że zakończymy 

już proces dyskusji. Okazało się w połowie września, kiedy zgłosiliśmy zmiany orlenowskie 

do specyfikacji, szczególnie jeśli chodzi o sieć wodociągową i kanalizacyjną, że wykonawca 

złożył jakby nową kalkulacje, która by wymagał zbyt daleko idących zmian jeśli chodzi  

o wartość umowy. Takiego aneksu podpisać nie mogliśmy, wykonawca dostał nasze 

stanowisko, w czwartek planujemy mieć ostateczną decyzję. Umowy się przeciągają, trzeba 

pamiętać, że każdy z wykonawców takiej inwestycji dzisiaj kalkuluje według nowych cen,  

ta cena była ustalona rok temu…my z Ogrodowej nie zrezygnujemy, niestety rozpoczęcie się 

przesunęło o około 2 m-ce…Orlen jest bardzo ważną firmą ale musimy też dbać o nasze 

pieniądze…nie widzę zagrożenia jeżeli chodzi o samą realizację.  
Całość dyskusji dostępna: https://esesja.tv/transmisja/31143/lxiii-nadzwyczajna-sesja-rady-w-dniu-poniedzialek-

7-listopada-2022.htm 

Ad pkt 6. 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina  zamknął LXIII 

sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Pełny przebieg obrad LXIII Sesji RM został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP Urzędu Miasta 

Kętrzyn. https://esesja.tv/transmisja/31143/lxiii-nadzwyczajna-sesja-rady-w-dniu-poniedzialek-7-listopada-2022.htm 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kętrzynie 

 (-) Rafał Rypina 
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